
Protokoll från styrelsemöte i Gävle bridgeklubb den 2 juni 2010 
 
Närvarande: Rolf Scherdin, Per Malmström, Patricia Kronbäck, Elsonore Kronbäck, Ann Axell, 
Lars Wirdby och Ingegerd Eriksson. 
Plats: Hos Rolf Scherdin i Bomhus 
 
§1. Öppnande 
 Rolf Scherdin öppnade mötet och hälsade alla välkomna 
 
§2 Avtal med pensionärerna  
 Pensionärerna har nu erhållit två avtal. Ett avtal innebär medlemskap i GBK kostnad 20 kr 
 per spelare och tillfälle. Då kan bridgemate användas, spelkort mm ingår och ingen hyra vid 
 fester osv. Det enda villkoret är att bridgeförbundets regler följs. Det andra avtalet innebär 
 inget medlemskap och 17 kr per spelare och tillfälle. De kostnader som finns idag behålls. 
 Pensionärerna ska ha ett medlemsmöte den 28 juni. Ingegerd deltar. 
 
§3 Lokalfrågan 
 Den lokal som diskuterats om har bokats av annan och letandet efter ny lokal fortsätter med 
 Lasse som spindeln i nätet. 
 
§4 Ekonomisk rapport 
 Ann lämnade en ekonomisk rapport. Läget är OK. Lampan i projektorn är trasig. Kostnaden 
 för en ny är stor och beslut togs att skaffa en ny projektor i stället för att köpa en ny lampa. 
 
§5 Rapport från sekreteraren 
 Inget att rapportera 
 
§6 Rapport från tävlingskommittén 
 Tävlingsledare under sommaren diskuterades och finns nu för alla tävlingsdagar. Vid 
 problem under spelkvällar bör närvarande tävlingsledare konferera så att det inte alltid är 
 Stefan som ska behöva lösa problemen. 
 
 Stefan har tagit på sig att göra en ny lathund för tävlingsledare. 
 
§7 Höstens kursverksamhet 
 Höstens kursverksamhet diskuterades. Nybörjarkurs och ev fortsättningskurs körs samma 
 dag och tid. 
 
§8 Service gamla brickläggningsmaskinen 
 Service på gamla brickläggningsmaskinen behövs. Den tas med till Örebro för detta. 
 
§9 Övriga frågor 
 Ny lista över aktuella tävlingsledare ska iordningställas. 
 
§10 Avslutning 
 Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet 
 
 Vid protokollet    Justeras 
 
 
 
 Ingegerd Eriksson    Rolf Scherdin 


